
 
 

Verslag MR vergadering van 22 januari 2024 

 

Aanwezig: Stefan, Christa, Mariëlle, Joost en Nieke, Ingrid 

1. Manon en Leonie hebben zich afgemeld 

 

2. Verslag van 20 november 2023 

Geen vragen of opmerkingen aldus vastgesteld 

 

3. Vragen jaarplan en jaarverslag (deze waren als een uitgedeeld. Vandaag maandag 22 

januari nogmaals gestuurd. Is puur ter kennisgeving. 

Jaarverslag is terug kijken op het jaarplan. 

Vragen die besproken zijn: 

Technisch lezen: 

Op school wordt gelezen. Is een Donald Duck ook lezen? Ja alleen ter afwisseling. Niet 

het hele jaar hetzelfde. Er blijkt een klas te zijn waar dat mag. Het gaat dan over vrij 

lezen. Leesplezier bevorderen. Maar het alleen maar lezen van stripboeken roept 

vraagtekens op. 

Er wordt elke dag een kwartier lang gelezen in alle groepen. 

Belangrijkste is dát er gelezen wordt. Maakt niet uit wat. 

 

Kamelen groep: 

We hebben nu een kleine middengroep. Dat is de groep die basisinstructie krijgt en dan 

aan de slag kan gaan met verwerking. Nu zijn er meer kinderen die extra instructie nodig 

hebben en ook meer kinderen die weinig of geen instructie nodig hebben. 

Iedereen krijgt dezelfde basis instructie. Daarna gaan de sterken sneller los. Dan zijn er 

kinderen die extra instructie krijgen. Leerkracht moet attent zijn op het feit dat de 

middengroep niet wordt vergeten. Voor deze kinderen is nog veel winst te behalen. 

 

Vanuit het schoolplan (4 jaar) volgt het jaarplan. 

Wat ga je het komend jaar doen. Het ”hoe” zou duidelijker omschreven kunnen worden. 

Dit wordt gedaan door de leerkrachten in werkgroepen. Begrijpelijk dat als je leest je ook 

wilt weten hoe dit wordt gedaan maar zo werkt het binnen het team goed en de directie 

houdt de vinger aan de pols. 

 

4. Mededelingen directie 

Inspectiebezoek gehad. Helaas geen verslag nog. Hopelijk snel. 

Heel erg tevreden. Op alle 13 punten een voldoende. 

Er zijn 2 verbeterpunten aangegeven: 

Burgerschap (was al van tevoren bekend.) 

Doorgaande lijn voor begrijpend lezen voor groep 1-8 

Pedagogisch en didactisch werken op onze school werd als heel positief gewaardeerd. 

 

Er was ooit een ouderavond gepland. Die heeft de directie niet door laten gaan. Nieuwe 

datum wordt geprikt. Binnenkort meer duidelijkheid hierover. 

Onderwerp van deze ouderavond in het kader van Kiva. Wat voor school wil je zijn. In 

groepjes uit elkaar. Open gesprek. Wanneer is een school een goede school. 

Advies: goed nadenken over de uitnodiging en wat is je doel van de avond. 

 

Jaarrekening is zo goed als klaar. Indien goedgekeurd door het CvB dan komt dit 

onderwerp weer op de agenda. 

 

Veel zieke collega’s. Soms intern op te lossen soms toch klassen thuis omdat dan echt 

niet meer opgevangen kan worden. 

 

AFAS; nieuw (personeels)systeem. HRM en ook het financiële gedeelte. 

 



Gesproken over Snappet, het rapport met veel info. Directie kijkt naar de mogelijkheden 

hoe het allemaal zo duidelijk mogelijk te brengen richting ouders. Er wordt aangeboden 

om mee te denken over een nog duidelijkere uitleg. 

Sommige dingen niet duidelijk genoeg voor ouders. Bijvoorbeeld dat het leren van de 

tafels zo belangrijk is. Goed in de gaten houden dat de communicatie over het kind goed 

blijft. 

 

18 maart 2024 is de volgende vergadering. 


